

DANSK POLITIHUNDEFORENING

Sekretariatet, Hovedvejen 25, 4733 Tappernøje

Tlf.: 42644733. E-mail: sekretariat@danskpolitihundeforening.dk



Lørdag d. 7. marts 2026

Referat Ordinært Repræsentantskabsmøde

Scandic Hotel, Hvidkærvej 25, 5250 Odense

Søndag d. 7. marts 2026 kl. 1300.

1. Valg af dirigent

Knud Jensen foreslås og vælges. Knud gennemgår hvem der er stemmeberettigede samt om der er fuldmagter med.

Der er 31 stemmer, hvorfor repræsentantskabet er beslutningsdygtigt.

Område 6 Anja Thomsen har fået fuldmagt fra Michael Boamah.

2. Valg af referent

Tina Kværnø foreslået og valgt

3. Valg af stemmetællere

Svend Erik Langhoff Hansen og Connie Mølgaard valgt

4. Formanden aflægger beretning

Formandens beretning indsættes

Der var ingen spørgsmål til beretningen. Beretningen er taget til efterretning med applaus.

5. Hovedkassereren fremlægger det reviderede regnskab

Bo gennemgår regnskabet for 2025.

Connie Mølgaard spørger til om hovedforeningen betaler for hostmaster til hjemmesiden? Bo svarer det er korrekt.

Regnskabet bliver godkendt med applaus.

Bo Rasmussen gennemgår budgettet. Der budgetteres med et underskud på 70.000 kr. da ønsket er at pengene bruges til udvikling af foreningen i form af arrangementer. Der skal i 2026 også indkøbes nye stofmærker, guldnåle og DM-glas.

Budgettet godkendes.

1. Fastsættelse af kontingent

Kassereren foreslår uændret kontingent. Aktive medlemmer 350 kr. og 150 kr. for passive medlemmer.

Forslaget godkendes.

2. Fastsættelse af honorar

Der er ingen forslag til honorarer

3. Indkomne forslag

a. Ændring af vedtægternes § 4 Sanktioner med tilhørende Procesbeskrivelse

Der er 31 stemmer for forslaget. Forslaget vedtages enstemmigt.

b. Ændring af vedtægternes § 16 – indsendelse af forslag til Repræsentantskabsmødet

Der er 31 stemmer for forslaget. Forslaget vedtages enstemmigt.

c. Ændring af vedtægternes § 17 – ekstraordinært Repræsentantskabsmøde

Der er 31 stemmer for forslaget. Forslaget vedtages enstemmigt.

d. Ændring af vedtægternes § 26 – lovændringer

Der er 31 stemmer for forslaget. Forslaget vedtages enstemmigt.

e. Ændring af vedtægternes § 27 – ophævelse af foreningen

Der er 31 stemmer for forslaget. Forslaget vedtages enstemmigt.

f. Ændring i Almindelige bestemmelser pkt. 2 og 3 om DM-udtagelseskriterier

Anja Thomsen: I forhold til forslag 2, hvornår HF skal give besked om de ønsker at rykke op? Det er ikke formuleret klart, hvornår hundeføreren senest skal meddele om de vil rykke op eller ej i forslag 2.

Bo Rasmussen: Det er drøftet og vi anbefaler at det skal ske om morgenen før konkurrencestart.

Det drøftes om man skal kunne vælge som hundefører selv om man vil rykke op eller ej.

Afstemning om forslag 1:

Forslaget er vedtaget enstemmigt, så der fra 2027 bliver DM-udtagelser både forår og efterår.

Afstemning om forslag 2:

Der stilles ændringsforslag så ordlyden ændres til:

At det er valgfrit for hundeføreren INDEN konkurrencestart om de ønsker oprykning 1/7

Der er 16 som stemmer imod forslaget. 13 stemmer for. 2 stemmer blankt.

Dermed besluttet det at hundeføreren ikke selv kan bestemme om man rykker op pr. 1/7 eller 1/1, men at alle oprykninger sker pr. årsskiftet.

g. Ændring af programtekst så overensstemmelse med figurant- og dommervejledning

Der er 31 stemmer for forslaget. Forslaget vedtages enstemmigt.

h. Ændring af programtekst omkring brug af ærme i Vinderklassen øv. 9

Camilla Ravkilde har en kommentar: der bør stå at ærmet skal være tilsvarende type som benyttes i øvelse 10+11+12.

Med den rettede tekst blev der stemt:

Der er 31 stemmer for forslaget. Forslaget vedtages enstemmigt.

i. Ændring af programtekst i kåringsklassen øv. 7/spor og øv. 10/stop m. skud

Der er 31 stemmer for forslaget vedr. øvelse 7. Forslaget vedtages enstemmigt.

Der er 31 stemmer for forslaget vedr. øvelse 10. Forslaget vedtages enstemmigt.

4. Valg i henhold til vedtægternes § 8

a. Valg af formand: Lars Bræmhøj (modtager genvalg)

Lars Bræmhøj genvælges

b. Valg af sektionsleder 1: Martin Lind (modtager genvalg)

Martin Lind genvælges

c. Valg af sektionsleder 2: Jan Skov (modtager genvalg)

Mads Holm ønsker også at stille op som sektionsleders sektion 2.

Jan Skov får 22 stemmer.

Mads Holm får 9 stemmer.

Jan Skov blev valgt.

d. Valg af bestyrelsesmedlem 2: Palle Lorentzen (modtager genvalg)

Mads Holm ønsker at stille sit kandidatur til rådighed.

Palle Lorentzen får 15 stemmer

Mads Holm får 15 stemmer

1 stemmer blankt

Jævnfør forenings vedtægter omkring Hovedbestyrelsesmøde er det ved stemmelighed formandens stemme som er afgørende. Da intet nævnt under Repræsentantskabsmødet beslutter dirigenten at samme praksis at skulle anvendes ved repræsentantskabsmødet. Dette accepteres af Mads Holm. Derfor vælges Palle Lorentzen.

e. Valg af bestyrelsesmedlem 1: p.t. Michael Boamah indtrådt som suppleant

Michael Boamah ønsker ikke at genopstille.

Kasper Bengtsen stiller op og bliver valgt.

f. Valg af Bestyrelsessuppleant 1: var tidligere Michael Boamah

Michael Boamah ønsker at genopstille og bliver valgt.

g. Valg af Bestyrelsessuppleant 2: p.t. Mads Holm

Mads Holm blev genvalgt.

h. Valg af revisor: Martin Blåbjerg (modtager genvalg)

Martin Blåbjerg bliver genvalgt

i. Valg af revisor: Jørgen Weinkouff (modtager genvalg)

Jørgen Weinkouff bliver genvalgt

j. Valg af revisorsuppleant: p.t. Dennis de Fries (modtager genvalg)

Dennis de Fries bliver genvalgt

5. Evt.

Per Skytt: Vedr. opryknings- og udtagelseskonkurrencerne. Der er ærgerligt man 2 år efter man er startet med at snakke om udvikling af forslaget, at man ikke kan starte det i 2026 grundet vores medlemskartotek ikke kan følge med og forslaget ikke kan igangsætte i 2026.

Bo Rasmussen: Leverandøren af medlemskartoteket er først blevet bedt om at se på udviklingen i november 2025 efter at høringen var afsluttet. Grundet særlige omstændigheder har der ikke været tid og mulighed for at kunne nå at udvikle ændringen.

Johnny Nielsen: Er blevet bedt om at spørge hvornår man senest kan forvente at modtage oplæg til udtagelserne som tilrettelægger.

Jan Skov: De er netop godkendt og udsendes senest i start af næste uge.

Camilla Ravkilde: I forhold til at øge sektion1 medlemmer eller medlemmer fra forsvaret. Er der mulighed for at man på sigt kunne sidestille forsvarets hf med sektion 1?

Carsten Munk: Vi har i forhold til Nordisk Mesterskab fået lignende forespørgsel. Vi har i sektion 1 sagt pænt nej tak. De andre nordiske lande ønsker det heller ikke. De er ikke i tjeneste alle sammen på lignende fod som sektion 1.

Line Othar Holm: Kan det lade sig gøre at få en tilmeldings- og kalenderfunktion på hjemmesiden?

Bo Rasmussen: Ja det kan lade sig gøre. Det var planen på sigt at få kalenderfunktion og tilmeldingsfunktion. Det er vigtigt at få udarbejdet et fælles ændringsønske omkring funktionen på tilmeldings funktion og kalender funktion før det skal udvikles, hvorfor der bør nedsættes en arbejdsgruppe når alle afdelinger er overgået til ny hjemmeside.

Camilla Ravkilde: Noget af den funktion som Line beskriver, har de i område 2. Camilla vil gerne dele erfaring.

Per Skyt: DM 2027 er der en tilrettelægger på det DM?

Axel Ahm: Nej Tåstrup har beklageligvis trukket deres tilbud.

Der var ikke flere punkter under eventuelt.

Dirigenten giver det sidste ord til formanden som runder mødet af og beder forsamlingen rejse sig og udbringe et leve for foreningen.

Med venlig hilsen

Axel Ahm

Sekretariatet